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Skrivelse 

 

I den utredning som förvaltningen nu gör om framtiden för servicehusen i Trekanten och 

Axelsberg önskar vi att man också undersöker följande: 

 

Hur många av de som bodde på Kastanjen när det gjordes om från servicehus till 

trygghetsboende bor kvar där idag och var har de övriga flyttat. 

 

Vi önskar också att förvaltningen undersöker vad det skulle kosta och hur lång tid det skulle 

ta att bygga om servicehusen i etapper till den standard som Arbetsmiljöverket kräver 


